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Michał Oldak
Przewodni czący Rady Miej skiej

IzabeIaStawarz-Lubiak
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej

Mariusz Głód
Przewodniczący Komisji Rozwoju i Budzetu

Lubawka 1,6.01,.2020r

pani Ewa kocemba

Burmistrz Miasta Lubawka

Szanowna Pani Burmistrz,

składamy interpelację w sprawie wydatkowania środków na promocję Gminy Lubawka.

prosimy o przedstawienie rozliczgtiawydatkowania środków zbudżetu gminy Lubawka w

roku 2019.

Zapytanie dotyczy:

Działu750 Administra§a Publiczrra; Rozdział7s}7s - Promocja }ednostek Samorządu

Terytorialrrego

proszę o wyszcze1ólnienie wydatkowarria środków z uwzględnieniernponiŻszYch danYch:

- zakupy/asługa

- zleceniobiorca/ usłu godawca

- kwota

prosimy o udzielenie odpowiedzi, zgodnie z aft.2§:ust 6 ustawy o samorządzie gminnym.

Zwyrazarni szacunku
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